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BRM-ooót- Ur3/03 PRoroKór, Nn t3 / 03
Z POSINDZENIA

KoMrsJr nunZnru I MTENTA KoMUNALNEGo
ODBYTEGO DNIA 20 -06 - 2003 roku.

Komisja w skladzie wg listy obecnoSci stanowi4cej zal4cznik do niniejszego protokolu

rozpoczgla obrady o godzinie I 100 wg nastepuj4cego porz4dku.
1. Rozpoczgcie obrad.
2. Odczytanie protokolu z ostatniego posiedzenia komisji.
3. Analiza materialów na sesjq.
4. Ocena sprawozdan\a z realizacji dochodów i wydatków przez Ptywalnig Miejsk4 w

Jgdrzejowie.
Informacje o inwestycj ach za pierwszy kwartal 2003r
Sprawy ró2ne.
Zakoíczenie obrad.

Ad. 1. Przewodnicz4cy p. Adam Wójcik przywital radnych i przybylego na obrady komisji
kierownika Plywalni Miejskiej p Michat B4kiewicza, a nastgpnie poprosil o rozpoczpcie

obrad.
Ad. 2. Przewodnicz4cy komisji p Adam Wójcik przelo|yl odczytanie protokotu

z poprzedniego posiedzenia komisj i.
Ad. 3. Przewodni czqcy komisji p. Adam Wójcik wystqpil z wnioskiem o zmiang w porz4dku

obrad i przeniesienie punktu 4 na miejsce punkru 3. Wniosek przeglosowano jednogloénie.

W zwi4zku z powyiszym p. Michal B4kiewicz przyst4pil do przedstawienia analizy
kosztów funkcjonowania Plywalni Miej skiej.

Po przedstawieniu radni przeszli do zadawania pytaú.

Przewodniczgcy p. Adam Wójcik ,,Proszg o przedstawienie aktualnych problemów
wynikaj4cych z faktu, ze plywalnia ma juz w 113 zrealizowany budzet na ten rok".

P. B4kiewicz ,,Plywalnia Miejska dostala w tym raku 722 800 zloty na swoj4 dzialalnoéó.
Jako kierownik zdajp sobie sprawg, 2e muszg sig w tym budzecie zmieSció. Jak dot4d nie
zdarzylo mi sig przekroczyó budzetu. Fakt, wykorzystaliémy juz 260 tysigcy, ale trzeba
wziqó pod uwagg to, ze sg to dane za miesi4ce zimowe, w których rachunki za
ogrzewanie, energig elektryczn4 sqznacznie wy2sze nizw pozostalych miesiqcach".
Przewodniczqcy komisji p. Adam Wójcik ,,Czy przewiduje pan zmiany w dochodach
plywalni?".
P. B4kiewi cz ,,Tak. Przewidujg wzrost przewidzianego na ten rok dochodu ze sprzedazy
usfug. W lipcu rusza wakacyjny kurs nauki plywania. Uczestniczyó w nim bpdq dwie
grupy dwudziestoosobowe. Ku2da ma 20 godzin lekcyjnych. Koszt to 100 zloty od osoby.
Tak2e w lipcu podpisujg umowg z Prezesem Stowarzyszenia Bilardowego, który bpdzie
wynajmowal u nas pomieszczenia."
Przewodnicz4cy komisji p. Adam Wójcik ,,Jak sig pan zapatruje na sprawg bezplatnego
korzystania z Plywalni Miejskiej przez Ludowe Zespoly Sportowe."
P B4kiewicz ,,Maj4c na uwadze realizacjg budzetu i chgó uzyskania jak najwyzszych
dochodów przez ptywalnip nie widzg takiej mozliwoéci. W statucie naszej plywalni jest
punkt o wspolpracy z klubami sportowymi, ale nie na zasadach darmowego korzystania
z basenu. Mozemy np. obnizyó ceng biletu, ustalió jakaé symboliczn4 oplatg, ale
bezplatnie - nie."
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P. B4kiewicz ,,To jest myéI. Wyst4pig do ludowych klubów sportowych z takq

propozycjq"
Glos zabral radny Bialy, który zapytal .,Na rok 2003 Ptywalnia Miejska otrzymala érodki

w wysokoéci ponad 720 tysigcy zlotych. Ile z tej kwoty doklada gmina , a ile stanowi4

dochody plywalni?"
P. B4kiewi cz ,,40A tysigcy to dotacja z gminy, ponad 300 tysigcy dochod wlasny plywalni.

Pozwolilem sobie przygotowaó dla paústwa zestawienie o tynl jak wyglqda sytuacja

dotacji w innych miastach. I tak w Busku budzet plywalni wynosi lmln 200 tysigcy, w

Nowinach tmln 800 tysigcy, w Polaúcu lmln 150 tysigcy, w Starachowicach lmln 300

tysigcy, w Ozarowie lmln. Porównujqc te dane budzet Plywalni Miejskiej nie jest wysoki.

Ponadto aby podnieSó atrakcyjnoSó naszej plywalni, przedstawilem projekt wybudowania

rury i brodzika, którego koszt wynióslby 25 tysipcy. Niestety nie zostal on zaakceptowany

przez radnych."
Przewodniczqcy komisji p. Adam Wójcik zap5rtal ,,2 czego wynika wzrost zatrudnienia w

2001 roku? Ile osób zatrudnia plywalnia na dzieú dzisiejszy?"

P. B4kiewicz ,, Na dzieú dzisiejszy w Plywalni Miejskiej zatrudnionych 17 osób, przy

czym dwie kobiety przebywaj4 na urlopie macierzyúskim. Wzrost zatrudnienia byt

spowodowany wzrostem iloici klientów, a tym samym koniecznoSci4 zapewnienia im

bezpieczehstwa. Potrzebna byla wigksza liczba ratowników, personelu sprz4tajqcego,

dy1ur konserwatora trwa 24 godziny na dobg. Nie przyjqlem do pracy nowych ludzi tylko

rozszerzylem etaty osobom juz pracujqcym w plywalni, ale maj4cym3A etatu lub % etatu.

Struktura zatrudnienia na przestrzeni lat wyglqda nastqpuj4co:
o 2000 rok 12 etatów, odwiedzajqcych 35 tysipcy
o 2001 rok 14 etatów, odwiedzajqcych 47 tysipcy (ten stan prze.iqlem po obecnynr

Bu rmi strzu Mi asta Jqdrze i ow a)
o 2002 rok 66 tysigcy odwiedzaj4cych
o 2003 rok 17 etatów, do kwietnia 22 tysigcy klientów
Przewodnicz4cy komisji p. Adam Wójcik zapyta+,,Co jest szybsze wzrost zatrudnienia,

czy dochodów?"
P. Bqkiewicz odpowiedzial ,,il& dzieh dzisiejszy nie przewidujq dalszego wzrostu

zatrudnienia. Personel, który posiadam wystarcza na utrzymanie porz4dku

i bezpieczeústwa na plywalni. Przewidujp wzrost dochodów. W tym roku wyniesie on

ponad 300 tysigcy, w roku ubieglym 246 tysigcy. Dokladnej odpowiedzi na to pytanie

udzielió mo2na bgdzie dopiero w grudniu."
Przewodniczqcy komisji p. Adam Wójcik mam jeszcze jedno pytanie, ,.Co z energi4

elektrycznq która pochlania najwigksz4 czpéó budzetu plywalni. Czy szuka pan jakichÉ

oszczgdnoéci?"
P. B4kiewicz ,,Aktualnie przedstawilem Burmistrzowi projekt za\oíenie kolelctora

slonecznego na plywalni. Koszt tej inwestycji wynióslby 150 tysigcy zlotych, jak obliczyli
projektanci nvrócltby sig juz po 3 latach. Srodki ma dofinansowanie inwestycji mozna

uzyskaó ze érodków unijnych. Ponadto w przyszlym tygodniu jadq do Warszawy na
konferencjp ,,Plywalnie polskie". W programie tej konferencji znajduje sig omówienie
funkcjonowania warszawskiej plywalni, która taki kolektor zainstalowala. Takze z bliska
bgde mógl sig przyjrzeó sytuacji, czy rzeczywiécie daje on oszczgdnoSci w energii, czy te2
nie."
W tym miejscu glos zabral radny Kpdra, który zauwu4l , ze energia elektryczna jest

problemem wszystkich jednostek organizacyjnych podleglych urzgdowi. Zauwa|yl
równiez, 2e jednostki te po prostu nie szanuj4 iwiatla. Lampy zapalane s4 w pi4tek
i Swiecq sig przez caly weekend. Po tej dyskusji \¡/ystosowano wniosek do Burmistrza:
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1. Komisja wnioskuje o rozpatrzenie mozliwoÉci wydania zarz4dzenia do kierowników
jednostek organizacyjnych podleglych Urzgdowi Miejskiemu w Jpdrzejowie
w sprawie kontrolowania zu2ycia energii elektrycznej. Wniosek przeglosowano
jednogloSnie.

Przewodniczqcy komisji p. Adam Wójcik ,,Dzigkujg. Czy macie panowie pytania do p.

kierownika?"
Glos zabral radny Gawlowski ,.Ja mam pytanie. Czy jakieS kluby sportowe s4 zwolnione z

opl.at za korzystanie z plywalni?"
P. B4kiewicz ,,Nie. Nie ma mozliwoéci, 2eby jakikolwiek klub byl zwolniony z opiat.
Moze np. mieó znizkg, jakieé preferencyjne warunki, ale 2aden klub nie korzysta
bezplatnie z plywalni."
P. Gawlowski ,,ile osób pracuje na plywalni?"
P. B4kiewicz,, l7"
Przewodniczqcy AdamWwójcik podzigkowal za przybycie p. B4kiewiczowi, po czym
komisja przyst4pila do omawiania nastppnego punktu posiedzenia.

Ad.4. Analiza materialów na sesjg. Nie zgloszono zadnych uwag. Komisja zaopiniowala je

pozl'tywnie. Po ich omówieniu zgloszono nastgpuj4ce wnioski:
1. Radny Andrzej Gawlowski zglosil wniosek do Uchwaly w sprawie Gminnego

Programu Profilaktyki i Rozwi4zywania Problemów Alkoholowych na rok 2003
o zmniejszenie pozycji 23 o tysiqc zlotych i dodanie go do pozycii 27 .

2. Radny Leszek Sulek postawil wniosek do Burmisúza o udzielenie wyjaSnienia
z jakich przyczyn dzialka we wsi Chorzewa numer l1l8l4 o powierzchni 0,15ha
zostala zmieniona z budowlanej na roln4 i dlaczego?

Ad. 5. Punkt ten zostal przelozony na nastgpne posiedzenie komisji.
Ad.6. W sprawach róznych przewodniczqcy komisji p Adam Wójcik odcrytal pismo
Burmistrza Miasta Jpdrzejowa p. Leszka Kapci w sprawie potrqcenia wzajemnych naleznoéci
Okrggowej Spóldzielni Mleczarskiej w Jgdrzejowie i Gminy Jgdrzejów. Komisja
zaopiniowala je pozytywnie.
Ponadto radny Gawlowski przedstawit proSbp o pomoc p. Irenie Bielas /dokumenty n'
zalqczeniul.
Ad. 7. Zakoiczono posiedzenie komisji o godzinie 1300.
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